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Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 19/01/2014 12:31
_____________________________________

Dobry den 
Jmenuji se Vladimír-je mne 55 let.Od svých asi 16.let jsem začal pít alkohol a vždy se opíjel do
němoty.Z počátku jsem snesl málo alkoholu,bylo mne špatně od žaludku ,celková nevolnost.Od mládí
jsem se sanžil hodně sportovat,ale když se šlo na zábavu ,já se tam vždy opil.Proč?Ptám se dnes.Byl
jsem více veselý,v okamžiku opíjení se ,jsem měl super pocit uvolnění ,bylo mne všechno jedno,ve
stavu opilosti jsem chtěl ,ab yto nikdy neskončilo.Moje rána byla ,ale krutá,myslel jsem ,že je to můj
konec.Bylo mne šíleně špatně.Sliboval jsem si,že už se nikdy takhle neopiju.Sportoval jsem
,pracoval,přišel víken a já skončil stejně,zábava,opití se ,hnudné ráno.A tak to šlo do mých 40.let.Byl
jsem dvakrát ženatý,první manželství skončilo velice brzy,kvůli mému pití alkoholu,druhé manželství
skončilo po 7.letech.Přišel jsem o rodinu,o domov ,o možnost být každý den se svými 2.syny.V roce
1998 jsem padl na své psychycké DNO,kdy jsem už byl totálně ba pokraji smrti,ano,bylo to
tak.Nechtěljsem umřít a asi z pudu sebezáchovi jsem vyhledal sám pomoc na psychyatrii. 
Nastoupil jsem do léčebny .Můj život se mne změnil o 180stupňů pozitivně.16.rokem se učím být
střízlivý .Je to super život.Nabízím osobní setkání těm,kteří si přiznali bezmocnost nad
alkoholem,drogami,geamblerství,nebo jinými návykvými látkami.Já jsem musel přijmout pomoc ,aby
mne bylo pomoženo.Bydlím v Plzni -můj skype je vladimir.arabasz2  
emai.je 5tibet@seznam.cz  mob.702516911 
Chci vám říci,že cesta bez závislosti existuje ,jen za předpokladu,že tou cestou chci jít. 
Těším se na vás -Vladimír-žiji s třídavě již 9 let v Londýně a v Plzni-zvládám tento život proto,že jsem
nastoupil cestu bez závislosti na omamných látkách(alkohol-drogy-geamblerství a podobně)Osobní
setkání nabízím všem druhům závislosti! :cheer:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 19/01/2014 13:09
_____________________________________

Je podivné, podezřelé vaše shánění klientů.

============================================================================

20let jsem byl zavisly na alkoholu,17 let jsem OK
Vložil Vladimir - 19/06/2015 21:40
_____________________________________

Nabizim rozhovor pomoci skypu vsem lidem ,kteri hledaji pomoc se svoji zavislosti. 
Jsem 57.lety muz,byl 20 let zavisly na alkoholu a 17 let jsem OK. 
Mohu Vam pomoci pochopit co se s Vami deje,protoze jsem prozival stejne pocity,jake nyni prozivate
Vy. 
Ceka Vas lepsi zivot pokud budete sami chtit. 
Preji Vam pevne zdravi  
Vladimir 
5tibet@seznam.cz

============================================================================
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Hovor pres skype-17 let ziji bez alkoholu
Vložil Vladimir - 20/06/2015 15:50
_____________________________________

Chcete pomoci? 
Prosim piste na 5tibet@seznam.cz 
Poslu Vam na sebe Skype 
Mel jsem 20 let obrovsky problem s alkoholem,malem mne zabil. 
17 let se ucim zit bez alkoholu,je to super. 
 :)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 18:31
_____________________________________

jeje.To je super reakce .Ctu ji az nyni,ale prece.Mohu se zeptat Vas ,proc se zabyvate zde problemem
lidi ,zavislych na alkoholu?Melo by mne to byt podezrele?Boze muj ,nemam slov ani komentar k tomu,co
jste tady napsala.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ed - 16/09/2015 18:36
_____________________________________

Vladimir, nejsi ty šestý z pěti Tibeťanů?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 18:39
_____________________________________

Jak jste to poznal?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 18:41
_____________________________________

Jeste by mne zajimalo,proc jste mne polozil takovou otazku?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
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Vložil Ed - 16/09/2015 18:44
_____________________________________

No asi proto, že tvoje psaní působí schematicky....naučeně, jinak nic proti....alkoholu zmar

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 18:49
_____________________________________

Nabizel jsem zde lidem pomoc,zavislym na alkoholu a od .....Liby jsem se sice az po roce ,dozvedel,ze
moje pomoc je podezrela.Nevim,jaky duvod mela Liba k tomu ,aby tohle napsala.Ale kazdy mame svoji
PRAVDU,svoje zkusenosti.Chceme pomahat a predavat dal to co sami vime o alkoholu .Byl jsem zavisly
20let a ucim se byt strizlivy uz 17 let.No a je podezrele,ze jsem nabizel pomoc jinym,tak to mne dostalo.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ed - 16/09/2015 18:52
_____________________________________

To je OK. Ono si ten tvůj příběh přečetla spousta lidí, určitě se z toho poučili

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 16/09/2015 18:54
_____________________________________

Vladimíre, věřím, že Tě to zamrzí. Leč Líba uznává jen svou pravdu a své názory. Přečti si tady její
komentáře a dáš mi za pravdu.Není to nic proti paní Líbě, ale ve svých názorech je urputná.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 19:17
_____________________________________

Dekuji za odpoved,jsem rad,ze jste mne rekl ,jak mne vnimate .Je to pro mne take dulezite.Ja dnes s
odstupem casu,co se neopijim ,mam dnes ten nazor ,ze alkohol neni tim hlavnim nepritelem,ale tim
nepritelem je muj zpusob zivota,to co jsem si do zivota prinesl.Jsou to moje pocity-aby jsem mel super
pocity ,kterych se mne v zivote nedostavalo,jsem nasel alkohol.Mohlo to byt ale cokoli jineho.Je mne 57
let.Zacal jsem se opijet asi od 17.let.Neznal jsem jine drogy,tak moje pocity menil alkohol.Dnes po
17.letech kdy se neopijim a ziji se svymi pocity bez jakychkoliv drog a moje pocity nejsou jen Ty
super.Mohu sahnout klidne po jine droze,aby moje pocity byly super.Chci timto hlavne sdelit a predat
poselstvi dal,chci jen rici ,ze dnes po 17.letech vim,ze za mym opijeni se staly moje pocity,muj
STRACH,moje sebevedomi,moje neucta k sobe sama.Jsem si vedom,ze muj zivot velice rychle utika a
nechci si nechat to co vim pro sebe.Jsou tady miliony lidi zavislych na alkoholu,tvrdych
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drogach,geambleri a podobne ,s nimi se vezou jejich
rodiny,manzelky,manzele,pratele,pribuzni,deti.Chovam se tak,jak to vnitrne citim.Vim,ze mohu byt s
vymi zkusenostmi napomocen lidem,kteri si o pomoc rikaji.Mam 20.letou negativni zkusenost z meho
20.leteho se opijeni,kdy jsem nevedel  a neznal jinou cestu.Az psychicky pad ,kdy uz jsem to psychicky
nedaval a chtel to skoncit ,mne ukazal jinou cestu.Stalo za to,tou cestou jit,cestou lecebny,AA,viry .Aby
jsem dal mohl zit,musim jit cestou pomoci.To ma pro mne smysl.Je to stale podezrele?Ne,nezlobimm se
,jen chci rici ,ze najsem ten,kdo ma vzdy PRAVDU.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jája - 16/09/2015 19:22
_____________________________________

Vladimir napsal: 
Nabizel jsem zde lidem pomoc,zavislym na alkoholu a od .....Liby jsem se sice az po roce ,dozvedel,ze
moje pomoc je podezrela.Nevim,jaky duvod mela Liba k tomu ,aby tohle napsala.Ale kazdy mame svoji
PRAVDU,svoje zkusenosti.Chceme pomahat a predavat dal to co sami vime o alkoholu .Byl jsem zavisly
20let a ucim se byt strizlivy uz 17 let.No a je podezrele,ze jsem nabizel pomoc jinym,tak to mne dostalo. 

Líba je starší (starší jsem napsal, protože stará by bylo moc hnusný) zapšklá ženská, která má asi
obavy, že byste jí mohl zlanařit její ovečky. :-). Tady se dobré mezilidské vztahy moc nepěstují mezi těmi
abstinujícími alkoholiky je velká nevraživost jak jsem si všiml.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 19:26
_____________________________________

Dekuji za prispevek.Ono je dobre znat I nazor druheho.Ja se na pani Libu nezlobim,protoze jeji
PRAVDA je jeji PRAVDOU.A ja se ji take musim naucit respektovat.Jsme tady na jedne lodi ,kdokoli
muze na lod nastoupit .

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 19:35
_____________________________________

To je v pohode.Myslim si,ze nemuze byt vsechno vzdy ruzove.To,ze se k sobe zde lide nechovaji nekdy
pekne neni problem jen techto stranek,setkavame se s tim I jinde.Myslim si,ze pro nas je dulezite najit
zde pro sebe pomoc a zkusit cist zkusenosti jinych lidi,zavislych na alkoholu.Dulezite je,ze jsem si svuj
problem uvedomil a chci s tim neco delat.To je prvni krok.A jit dal a dal a mit radost za kazdy den,kdy
jsem se neopil.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
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Vložil Jájapapája - 16/09/2015 19:38
_____________________________________

Vladimir napsal: 
To je v pohode.Myslim si,ze nemuze byt vsechno vzdy ruzove.To,ze se k sobe zde lide nechovaji nekdy
pekne neni problem jen techto stranek,setkavame se s tim I jinde.Myslim si,ze pro nas je dulezite najit
zde pro sebe pomoc a zkusit cist zkusenosti jinych lidi,zavislych na alkoholu.Dulezite je,ze jsem si svuj
problem uvedomil a chci s tim neco delat.To je prvni krok.A jit dal a dal a mit radost za kazdy den,kdy
jsem se neopil. 

A to já si teď dám trochu whisky, proč by ne

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 19:45
_____________________________________

Boze,jak hluboko jsem klesl-Boze jak vysoko jsem se vznesl-Vasi svobodu muzete opet ziskat
zpatky,nemusite byt otroky zavislosti ,pokud nechcete.Nebudte se svoji zavislosti sami,pokud jste se
rozhodli zit jinak.Opet Vam nabizim svoji pomoc,pokud si o ni reknete. 
Vladimir-20let jsem byl otrokem alkoholu 
Vladimir-17 let jsem svobodny clovek 
Ukazi Vam cestu. 
Proc? 
Protoze VAM CHCI POMOCI 
Piste na muj e-mail a.vladimir@seznam.cz 
 :)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 19:50
_____________________________________

Vladimir napsal: 
Boze,jak hluboko jsem klesl-Boze jak vysoko jsem se vznesl-Vasi svobodu muzete opet ziskat
zpatky,nemusite byt otroky zavislosti ,pokud nechcete.Nebudte se svoji zavislosti sami,pokud jste se
rozhodli zit jinak.Opet Vam nabizim svoji pomoc,pokud si o ni reknete. 
Vladimir-20let jsem byl otrokem alkoholu 
Vladimir-17 let jsem svobodny clovek 
Ukazi Vam cestu. 
Proc? 
Protoze VAM CHCI POMOCI 
Piste na muj e-mail a.vladimir@seznam.cz 
 :) 

Já nejsem závislý, litr whisky tu mám už rok (od mých loňských narozenin) a upito mám ani ne 3/4 lahve.
Jsem konzument. Piji pivo, víno, ale s mírou, někdy i s Mírou :-)

============================================================================
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Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil mno - 16/09/2015 19:53
_____________________________________

Tak ste proprali Libu, Jája je taky křupan co nemá problém s alkoholem, stačí si počíst jiné příspěvky,
diskuze a pak tu máme ještě tazmánské čerty- doporučuji konverzaci a další různé psychicky narušené
osobnosti včetně mně... no hodně zdaru Vláďo a nenech sa otrávit  :)  

Já mám svůj systém a funguje, ale občas si počtu aj o jiných věcech. 

A jsem zatvrzelý ateista takže spolu by nám to asik tolik nefungovalo. Ale to neva. 

Pěkný večer

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 19:54
_____________________________________

Vydržel by někdo z vás alkoholiků mít doma otevřenou lahev whisky a dalšího alkoholu déle než rok? Já
o tom pochybuji jak znám alkáče. Ale Vladimíre, díky za nabídku. Mě se tvůj přístup líbí. A co založit v
Plzni tu skupinu AA jako má chytrá Líba v Budějicích?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 19:54
_____________________________________

Jsem odpovedny za svuj zivot.Co s nim udelam je jen v moji vuli.To,jestli si dam sklenicku whisky,nebo
vina,nebo piva,nebo si ubalim jointa ,dam si heroin,pervitin,extazi,jinou drogu je na mem uvazeni.Neni
spatne si cokoliv z toho dat,ale je asi spatne,kdyz mne to neco zacne ublizovat,nebo moji rodine
,lidem,kteri mne miluji.Tam uz by jsem mel premyslet.Tak na ZDRAVI.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 19:57
_____________________________________

mno napsal: 
Tak ste proprali Libu, Jája je taky křupan co nemá problém s alkoholem, stačí si počíst jiné příspěvky,
diskuze a pak tu máme ještě tazmánské čerty- doporučuji konverzaci a další různé psychicky narušené
osobnosti včetně mně... no hodně zdaru Vláďo a nenech sa otrávit  :)  

Já mám svůj systém a funguje, ale občas si počtu aj o jiných věcech. 

A jsem zatvrzelý ateista takže spolu by nám to asik tolik nefungovalo. Ale to neva. 

 6 / 27



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 25 June, 2025, 22:35

Pěkný večer 

Jájapapája ještě neprošel těmi léčebnami a bůhví čím ještě, takže je jen křupan. Ještě nejsem tak
vzdělán v psychologii a v psychiatrii jako vy bratři a sestry alkoholici

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil mno - 16/09/2015 20:02
_____________________________________

Jája a my bratři-sestry alkoholici bysme ti byli převelice vdečni, kdybys nás neustále neobdělával svými
komenty. Děkujeme. 

Ale ono je to zbytečné, že. Prostě musíš plkat za každou cenu. Aspiruješ na další zde narušenou
osobnost. 

Pá papájo a sladké sny. O životě víš velké h. 

Jo a Tazmáne hlásím, že se Jájovi v té kebuli nerozsvítilo  :laugh:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ed - 16/09/2015 20:08
_____________________________________

Jà màm taky otevřenou whisky....pro návštěvy, taky fernet, a víno....nepiju nic......ono Jajo......ty nejsi
borec

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 20:10
_____________________________________

Ed napsal: 
Jà màm taky otevřenou whisky....pro návštěvy, taky fernet, a víno....nepiju nic......ono Jajo......ty nejsi
borec 

Hmm dobrá je, šmakuje a koukal jsem, že je v ní ještě skoro polovina, jsem borec

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 20:12
_____________________________________

Ale můj pes blbec nechce ani pivo chlastat, neví co jo dobrý, trouba
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 16/09/2015 20:51
_____________________________________

V Plzni AA existuje uz asi 20let.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 16/09/2015 21:02
_____________________________________

Vladimir napsal: 
V Plzni AA existuje uz asi 20let.[/quote 

Každý si může založit svoji vlastní skupinu

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 17/09/2015 05:14
_____________________________________

Jájo, proč jsi na této diskuzi?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 17/09/2015 06:56
_____________________________________

Liba napsal: 
Jájo, proč jsi na této diskuzi? 

Líbo, 

proto, že je TERAPEUT v nejmenované léčebně -> profideformace. 
Sám se pochlubil - pašák!B) 

(Neumí se vypnout nebo nezná svou míru, t.j. kdy je těch informací přes a mozek namísto uber a zastav,
vypni a relaxuj velí zaber - přidej, ať jsi v obraze.) :(

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 17/09/2015 13:12
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_____________________________________

Jen jestli jen nemachruje, nějak se mně na terapeuta nezdává.Nemá na něj.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 17/09/2015 20:19
_____________________________________

Narodil jsem se a zacal v nimat a prvni pocit,byla to laska moji maminky ke mne. 
Moje maminka byla mym otcem,babickou,dedeckem,kamaradem,pritelem.Snazil jsem se jit v jejich
stopach.Darilo se mne to okamziku,kdy do meho zivota vstoupil alcohol. 
Mel nademnou obrovskou moc a nicil 20 let to,co mne ucila maminka. 
Maminko milovana ,odpust mne ,ze jsem Te ublizoval psychicky moji alkoholickou zavislosti.Moc jsem
Te miloval a miluji nadale I kdyz jsi musela ze sveta odejit . 
Maminko,Ty vis ,ze jsem se zmenil,uz 17 let nepiji alcohol a neopijim se.Nemohu vratit zivot zpatky a je
mne velice lito,ze jsem Ti nemohl vracet ,to co jsi mne ucila.I kdyz jsem Ti jako alkoholik
miloval,zpusoboval jsem Ti psychickou bolest. 
Odpust mne maminko . 
Mohu jit a zit dal a zkusit zmenit to co zmenit mohu .

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 18/09/2015 05:36
_____________________________________

Neřeš minulost, tu nezměníš!Můžeš měnit současnost, budoucnost.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 18/09/2015 13:25
_____________________________________

Liba napsal: 
Neřeš minulost, tu nezměníš!Můžeš měnit současnost, budoucnost. 

Pani Libo,dekuji Vam za Vas nazor. 
Moje prispevky zde pisi proto,aby tem co jsou na zacatku pomohli pochopit zavislost a zkusili se ji
postavit. 
Pisi svoje zkusenosti,to co jsem ja prozil a jak se snazim zit dal. 
Zavislost se netyka jenom mne,tyka se rodiny,lidi kteri mne naji rady a kterym moje zavislost ublizila. 
Skoncit se zavislosti znamenalo pro mne urcity proces,novou cestu. 
Aby jsem mohl dal zit sam se sebou a neztratit lidi,kterym moje zavislost ublizovala ,musel jsem se jim
omluvit a zacit davit doporadku pripadne skody na vsem ,kde vznikly. 
Je to moje cesta a kazdy ma pravo jit cestou ,kterou si sam zvoli.Zavislost mne provazi dal mym zivotem
a ja se musim naucit rozpoznat ,kdy prichazi. 
Ti,co jsou  na zacatku potrebuji vedet,ze cesta existuje ,ale kazdy z nas potrebuje individualni pristup. 
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Nase zivoty nejsou stejne,jsou si jen podobne.To co pomuze mne,druhemu muze ublizit. 
Preji pekny den pani Libo  
Vladimir-Londyn :)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 19/09/2015 08:52
_____________________________________

Zaskočilo mně tolik stejných příspěvků, vypadá to jako reklama na nějakou firmu.Setkala jsem se už s
několika  podvodníky, co  ví, jak je lehké zneužít nemocné alkoholiky, nabízejí zázračné metody
vyléčení, a vím, jak jsou alkoholici oslabení, nešťastní, zoufale hledají pomoc,lehce uvěří.Kšeft je kšeft,
lidé končí ještě hůř, než když  se svěřili do zázračných  rukou odborníků z anonymních diskuzí.Doufám,
že Vladimír to myslí upřímně.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Vladimir - 19/09/2015 16:48
_____________________________________

Liba napsal: 
Zaskočilo mně tolik stejných příspěvků, vypadá to jako reklama na nějakou firmu.Setkala jsem se už s
několika  podvodníky, co  ví, jak je lehké zneužít nemocné alkoholiky, nabízejí zázračné metody
vyléčení, a vím, jak jsou alkoholici oslabení, nešťastní, zoufale hledají pomoc,lehce uvěří.Kšeft je kšeft,
lidé končí ještě hůř, než když  se svěřili do zázračných  rukou odborníků z anonymních diskuzí.Doufám,
že Vladimír to myslí upřímně. 

Ani trochu nerozumim reakci na moje prispevky a je mne z toho neprijemne . 
Ale musim prijmout i takoveto reakce.Neni to muj problem,problem je na Vasi strane. 
Ja jsem jen popsal svuj zivot,aby jsem priblizil moje pocity z doby me zavislosti a z doby,kdy to zvladam.

Mam za to,ze kazdy clovek se muze sverovat se svymi pocity z cela svobodne a interpretovat je tak,jak
je sam citi a ne tak,jak to chce slyset nekdo jiny. 
Zbavit se zavislosti je tezke a da se rici ,ze ten kdo se vyda na tuto cestu ,udelal spravne rozhodnuti .Jak
rikam,kazdy  z nas jsme jiny a potrebujeme jit svoji cestou .Jedine co je u nas vsech stejne,ze nas
likviduje nektery druh zavislosti -alcohol,drogy,geamblerstvi,nekoho leky. 
Preji Vam vsem silu a viru jit dal. 
Jeste se chci vyjadrit k prispevku,kde nejaky pisatel napsal,ze nekteri alkoholici vymenili svoji
alkoholickou zavislost za AA.Ze je to jen dalsi zavislost,ze je to sekta. 
Musim se v hloubi duse tomu usmat a litovat cloveka,ktery ma takovy nazor na AA,nebo viru. 
Chci se zeptat -Kdyz se opijim tak ,ze mne to prinasi do meho zivota jen zlo a likviduji tim sebe a celou
rodinu a najdu pomoc u lidi,kteri se rozhodli se postavit alkoholu na odpor a zacli se schazet a predavat
si svoje zkusenosti ,mam se bat techto lidi,kdyz i ja sam jsem stejny a chci se schazet se stejnymi
lidmi,kteri jsou jako ja a jsou strizlivy? 
Co je spatneho na lidech,kteri neumeli plavat a nyni chodi spolecne na treninky? 
Ptam se sam sebe ,kde se v nas bere tolik nekdy nenavisti,zasti,odporu. 
Ale mam odpoved ,jsme jen lide .To t vse. 
Mejte se lidicky.
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 19/09/2015 18:09
_____________________________________

Chyba byla asi v tom, že jsi stejný příspěvek dal na více vláken.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil džejn - 22/09/2015 13:28
_____________________________________

Milý Vladimíre, 
 čtu tady tvoje příspěvky a protože Tě znám osobně, tak vím, že to myslíš opravdu s čistou duší a
srdcem na dlani. 
 To se ale tady nenosí... 
 Já vím , co jsi zažil , z tvého vyprávění na AA, nikam to nevynáším a vzala jsem si z Tvého příběhu
poučení - moc jsi mi pomohl. A ani o tom možná nevíš. Ale tak to na áčkách chodí. 
 Někdo ti pomůže , někdo tě shodí... 
 Tady jsi to myslel jako příspěvek stále trpícím nebo bojujícím za svůj lepší život a někteří z tebe
paranoidně udělali málem dealera své pomoci ostatním. 
 To samé je i s tím, že bys třeba mohl psát a pracovat v Londýně. 
Jak znovu opakuji známe se osobně a tak mě to nedalo, aspoň se Tě zastat. 
 To , že jsi v dobrém smyslu NAIVNÍ dobrák, který to tady fakt nechápe. Přišlo mi to nespravedlivé
hlavně vůči Tobě. 
Jinak sem už taky dávno nepíšu -pomáhám alkoholikům jinak a jinde. 
 Tady ne. Díky moc Vláďo za vše a AHOJ.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 22/09/2015 15:45
_____________________________________

Měl napsat, že chce pomáhat alkoholikům zadarmo.Bohužel to profík nedělá, takže to opravdu vypadá,
že si tady Vladimír dělal reklamu.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alena - 22/09/2015 15:57
_____________________________________

Co to je za nesmysl ??? Copak tu psal, že chce pomáhat za peníze ???Tohle je fakt nezdravá paranoia,
dělejte s tím něco,paní Líbo.

============================================================================
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Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 22/09/2015 19:22
_____________________________________

Neznám profíka, který dělá zadarmo.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil alena - 22/09/2015 19:46
_____________________________________

Kde je napsáno, že je profík ? Prosím o zaslání odkazu,ráda dohledám.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ed - 22/09/2015 19:49
_____________________________________

Vladimir sàm psal, že se tomu chce věnovat profesionálně.....má tam i kontakty.....co furt řešíte?!

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alena - 22/09/2015 19:56
_____________________________________

Jo, akde je psáno, že za prachy. Znám léčitele, kteří nedělají za prachy.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ed - 22/09/2015 19:58
_____________________________________

Tak nevím....profesionálně znamená vykonávat to jako profesi...zaměstnání...

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anoine - 22/09/2015 23:48
_____________________________________

Aleno,jste jiz jeho "pacientkou"? 
Docela by mne zajimalo,jak a zda to funguje...dejte vedet.Stejne tak,jako davaji lide vedet o AA a jinych
zarizenich...
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alena - 23/09/2015 07:26
_____________________________________

Ne,nejsem jeho pacientkou a ve svých letech nejsem tak naivní.Pokud budu hledat pomoc, budu ji
hledat u odborníků. U psychiatra, u lékařů na AT.Svým psaním jsem neobhajovala Vladimíra, ale
poukazovala na   chování některých zasloužilých diskutérů k němu.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 23/09/2015 07:29
_____________________________________

Aleně vadím jen já, jinak neradí, nepomáhá.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alena - 23/09/2015 07:32
_____________________________________

Ano,vaše chování mi vadí

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 23/09/2015 12:51
_____________________________________

Nečti mně, jak jednoduché.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alena - 23/09/2015 13:02
_____________________________________

Tomu říkám argument.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jane - 23/09/2015 13:10
_____________________________________
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Alena je Vladimír.  
Btw.psychoterapeut si nesmí brát nic osobně a Vláďa se málem složil z té kritiky tady. 
Vlado, vypadá to, že tady byz neuděláš ;-)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jana - 23/09/2015 18:26
_____________________________________

No po tejdnu si vás přečtu a vidím, že Jane je ve svý paranoja ráži a formě zas a znova! Už se léčíš? Já
vědět kde makáš tak žaluju a žaluju na postiženej mozek až se kouří. 

Super webek, že Admine, ty srágoro tady udělat pořádek, že se nestydíš. Snad nezačals chlastat, že na
to dlabeš?! 

čau, čau, za tejden prídem zkontrolovat  ;)  :laugh:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 23/09/2015 19:00
_____________________________________

Jano, je ti asi moc zle,co?Copak to do sebe leješ, cpeš?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jane - 23/09/2015 19:32
_____________________________________

Taky vůbec nerozumím, co se nám Janinka snažila sdělit. Njn, léčba závislosti je běh na dlouhou trať.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Alex - 23/09/2015 21:00
_____________________________________

Jo Vláďo, tomuto webu vládne trio Líba-Jane-Ja a kdo se jim nelíbí toho vykoušou za každou cenu.
Poslední byla Kira a toho ještě tito velcí chytrolíni olitují  :) 

Aspoň ten Jája, ikdyž by si některé poznámky moh odpustit, tak jim ještě topí a vy ostatní se
nevzdávejte, držím palce  :)

============================================================================
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Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 24/09/2015 05:42
_____________________________________

O blokaci na této diskuzi rozhodují úplně jiní lidé, než pořád posouváte mně.Proto nemůže nikdo nikoho
vyštvat.Třeba už se Kiře nechce sem psát, třeba pije, třeba....Nějak nemohu pochopit chování
některých-vlezou na cizí diskuzi, kterou nezaložili, začnou se roztahovat, kritizovat, k tématům ani
náhodou nepíší, vědomě to tu kazí,uráží.A ta anonymita je pro ně výborná,pěkně zbaběle, zle ubližovat,
to je pro ně asi bezva zábava. Škoda, že pak nezažijí tu radost, když někomu fakt pomohou, alkoholik
přestane pít, mají možnost vidět , jak vstává z popela, žije dobře....

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 24/09/2015 06:37
_____________________________________

Alex konspiruje: 
... "tomuto webu vládne trio Líba-Jane-Ja a"... 

Alexi-konspirátore, 

Nezapomeň: 

...a ještě triumvirát trinity: "Otec -Syn a Duch Svatý"! :p 

Už chybíš jenom Ty -> * Alexi coby D'Artagnan*  
et monsieur le capitaine de Trévil a "všechno bude v cajku".  :silly: 

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Žanda - 24/09/2015 08:53
_____________________________________

ále je to všecko pravda,vaše kidy na tom nic nezmění. 
tenhle zajetý web hlavně zničila jedna psychopatická podělaná čubka,která si hraje na velkou
opatrovatelku dětí Jane  
už ste vyštípali skoro všecky,je vám už dobře,jeé??

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 24/09/2015 15:35
_____________________________________

Hezké, české?Asi Kidy.
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 24/09/2015 15:50
_____________________________________

Žanda pravíš: 
...ále je to všecko pravda... 

Žanda, Žanda,  

...s Tebou je prý sranda!? :p 

("Svatou pravdu díš, teď jsi ale vedle - sama nejlíp víš!") :dry: 

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anoine - 25/09/2015 00:02
_____________________________________

Platinum boarder Ja, 
v jednom ze zdejsich temat jsi me zhodnotil a "odsoudil";-) 
Ted si ja (já) dovolim to same. 
Tva slovni " onanie" hranici s exhibicionismem.K onanii clovek nepotrebuje ostatni...;-) 
Hezky vecer.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anoine - 25/09/2015 00:54
_____________________________________

Nebo to chces take ve tvem (dalsim) JA,stupidnich versich...? 
... 
Me JA se ceni 
od soumraku do rozedneni 
neustale melu pantem, 
slovy,pismeny, 
pate pres devate... 
Verte mi. 
Jsem panic... 
... v myslenkach i slovech 
pro nic za nic 
nepsal bych nesmysly! 
Vzdyt i snaha se ceni. 
A ja od somraku do rozedneni 
premyslym 
a pisi 
vam 
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ma slova 
smela... 

p.s. 
co zaznit nemela:-)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Kira - 25/09/2015 04:18
_____________________________________

Ahojte vsetci. Naozaj ma zablokovali a nechapem preco, nikdy som ziadne pravidla neporusila. Teraz
pisem z mobilu a ten predpokladam, ze zablokuju tiez. Liba vie o tom dobre, ze ma dali zablokovat,
kedze mi bolo oznamene od admina, ze to bolo na jej podnet a teraz vypisuje, ze mozno pijem. Nieco
neuveritelne, som velmi zklamana z toho, ako je tu  clovek trestany za to, ze si dovolil mat svoj vlastny
nazor, ktory sa nepaci Libe.Takze si mozte teraz spravit aj vy obrazok o jej charaktere.  
Zelam Vam  vsetkym vela zdaru a o mna sa nebojte, ja pit nezacnem,aj keby si to Liba a Ja velmi zelali.
Kto mi chce napisat sukromne tak moj email je kirchju@azet.sk

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Kira - 25/09/2015 06:50
_____________________________________

Liba a tebe by som chcela este napisat, ze sa na teba nehnevam, ale citim k tebe skutocnu nefalsovanu
lutost. Je to smutne, ked clovek podla tvojich prispevkov pozoruje,ako sa za tie roky menis a zial len k
horsiemu. Vytratila sa z teba akakolvek ludskost a pochopenie pre inych. Si ako noprogramovany robot
a kto nejde podla tvojho programu, tak toho treba vymazat. Myslis si, ze takto funguje zivot? Ja sa bez
fora zaobidem a mozes to tu aj s tvojimi vernymi upne znicit, ale je to skoda, lebo ja som sa snazila
svojim pribehom ludom dat nadej a pomoct. Nikdy som nikoho vulgarne neurazala, nikdy som nikoho
nepresvedcovala, ze len ta moja cesta je jedina spravna a respektovala som aj nazory ostatnych. Akym
prikladom ides ty?  
Ved, ked clovek vidi co sa moze s niektorymi ludmi po dlhej abstinenci stat, tak se tej tej abstinencie aj
zlakne. Nastastie tu potom napise taky slusny clovek ako napr. Helena alebo Stopka a clovek si hned
uvedomi,ze u teba a Ja sa tie pokrivene charaktery neprejavuju preto, ze uz dlho abstinujete, ale vy
proste uz taki ste ci uz s alkoholom alebo bez neho. Zavistlivi a povysenecki, a len sa navzajom
presvedcujete ako to super zvladate, aki ste borci, lebo ste uz zvadli manual AA, ale zial neuvedomujete
si v tej svojej malosti, ze ste nezvladli ani to zakladne..a to empatiu a respekt k ostatnym ludom..

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 25/09/2015 07:12
_____________________________________

anoine napsal:...K onanii clovek nepotrebuje ostatni...;-) 
Hezky vecer. 

 17 / 27



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 25 June, 2025, 22:35

Fandím Ti - Ty to prodýcháš(!). ;) 

Nevěš hlavu - onanie, prý,  není nakažlivá - vylížeš se z toho i sama. Přeji Ti to!  B)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 25/09/2015 07:23
_____________________________________

Kiro,to co tu píšeš, je ještě horší,než jsem si myslela.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Honza - 25/09/2015 07:26
_____________________________________

Prostě síla co se tady děje. 
Všecko co je nahoře je pravda.  
Kiro drž se. 
Jsem zhnusen, otráven, šokován. 
Ale psát budu. 
Doud admin dá. 
Chlastu zmar!

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anoine - 25/09/2015 07:55
_____________________________________

Tak to je tedy fakt sila! 
Libo,to bych od tebe necekala... 
A koukam,JA uz take hned po ranu ve "strehu". 
Asi maji AA neustalou pohotovost... 
A jak to tak vypada,souzneni s adminem... 
PRACI CEST! 
(Za pripadnou blokaci predem nedekuji)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 25/09/2015 07:56
_____________________________________

Kiro, nemám takovou moc, abych tě vyhazovala, jsou jiní, co tvé příspěvky posuzují, pak blokují.Začala
jsi se navážet do pana doktora, Karla.Přeji ti výdrž v abstinenci.
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Kira - 25/09/2015 08:16
_____________________________________

Liba,ty si sa asi definitivne zblaznila a len pokracujes v tych tvojich klamstvach. Kedy som si ja
dovolovala do Karla a do pana doktora. Prave naopak, obidvoch si velmi vazim. Na margo Karla som len
napisala, ze to ako admin moc  nezvlada, ked sem moc nechodi a to napisali viaceri a aj sam to priznal.
Inak jeho som si vzdy vazila a na pana doktora som nikdy ani jedno zle slovo nepovedala. Mozes mi
napisat ako konkrete som sa do nich navazala? Vsetci, co to tu citaju pravidelne, vedia ze v tomto
pripade klames. 
A klamala si aj vcera, ked si tu pisala, ze o mne nic nevies a ze mozno pijem a pritom prave teraz si sa
usvedcila, ze o mojej blokacii si velmi dobre vedela. Je to od teba take ubohe, takto klamat a ked si
nevedela ako sa ma zbavit, tak si si navymyslala taketo klamstva. Ale ver tomu, ze ludia tu nie su taki
naivni, aby si sami nedokazali uvedomit, ze sa len snaziz dost nepresvedcivo obhajovat tvoj hanebny
cin..ja necham na ostatnych, aby si urobili o tebe a k celej tejto situacii nazor..a ked mi das zablokovat
mobil, tak ti pojdem napisat aj od susedov..a mam ich tu dost..takze mna sa tak lahko nezbavis☺

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 25/09/2015 08:29
_____________________________________

anoine lobbuje:Tak to je... 
...take hned po ranu ve "strehu". 
Asi maji AA neustalou pohotovost... 

"Lobbuješ za vlastní diskvalifikaci?" :silly:  

 :blush:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Stopka - 25/09/2015 08:34
_____________________________________

S vašimi názory nesouhlasím, ale až do smrti budu hájit Vaše právo to říct. Volatire 
Někdo může namítnout, že se jedná o web, kde jde o zdraví a nelze tady vyjádřit mylné názory, ale já
oponuji, že Kira nikoho nenabádala k tomu aby pokračoval v pití a taky neradila pofidérné léčebné
metody. Nevyjádřovala se nikdy sprostě a vulgárně povýšeně.Na druhou stranu je to někoho web a sám
on může rozhodnout , kdo tu bude a kdo ne a právě proto ten citát výše. 
Doporučuji taky registraci na tomto webu a to proto, že nedojde k omylům, že někdo za někoho píše a
zbytečným nesmyslným dohadům navzájem.  Doporučuji nereagovat na sprosté narážky a vulgarismy
stylem přileju olej do ohně. 
Sama jsem dala v šanc email na registraci sem a to je to nejméně co můžu udělat, mmch jsou v dnešní
době weby, asi víte o čem mluvím, které jsou cíleně potlačené a rušené a i tam jsem se registrovala--ale
to je už jiné téma. 
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Takže k věci, jestli můžu dovolila bych si zde toto forum na zkušební dobu cca měsíc korigovat, ne jako
admin-páč ten musí mít přístup i jinam a znát to daleko za uživatelské rozhraní, ale jako více  píše
monitorovací a uměrnovat, něco co dělala Líba. 
Prosím vyjádřete se pokud´  možno slušně na moji nabídku.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 25/09/2015 08:37
_____________________________________

já jsem Stopko jednoznačně PRO

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 25/09/2015 08:53
_____________________________________

napsat o Kiře, že nechodí proto, že se jí asi nechce  a vědět, že na moje upozornění byla zablokovaná,
je nechutná a hloupá lež. Ale napsat, že třeba možná PIJE je sprosté a manipulativní.Za to by se slušný
člověk styděl až na půdu.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Honza - 25/09/2015 08:54
_____________________________________

Čtu hodně. Nevím co se pana doktora mohlo dotknout. Kdyby si to hlídal dřív a pořádně, byl by klid.
První šarvátky stopnout v zárodku a ne čekat až se to všechno tady zhroutí. 

Někdo navrhoval zablokovat preventivně na měsíc Ja, Libu, apod. a vyčistil by se vzduch! 

Tato terapie se je odzkoušená i na jiných fórech, zasloužilí diskutéři prostě někdy po čase sklouznou do
nedobrého chování a jednání a je třeba s tím něco udělat! 

Ja a co ty předvádíš poslední dobou není normální. 

Pište ať se chytnou za nos.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Honza - 25/09/2015 09:10
_____________________________________

Jo a se Stopkou souhlasím, má moji podporu.
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Ja - 25/09/2015 10:16
_____________________________________

Honza píše:Čtu hodně.  
..."Pište, ať se chytnu za nos." 

...předtím se pořádně nadechni! Inu, i dále hodně čti(!)... :p 
(Můžeš u toho i přemýšlet... prý, jedno nevylučuje druhé/ostatní.) B)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 25/09/2015 10:24
_____________________________________

Stopko, souhlasím s Tebou.Už se tu dějí věci, které jsou až nebezpečné, nemohu o nich psát, nechci ale
přihlížet, kam to tady spěje.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anoine - 25/09/2015 11:33
_____________________________________

Presne to by to chtelo,o cem tu pisete.Souhlas.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil džejn - 25/09/2015 15:32
_____________________________________

Milá Kiro, 
znovu píšu v podstatě to samé co už jsem tu psala a stále se mi to potvrzuje.  
 Z příspěvků některých stálých místních respondentů je víc než zřejmé, že i když už asi nelejou,- moc
jim to nepomohlo. 
 Dokonce by se dalo s jistotou říci , že s tímto základem v hlavě jim ani nic jiného vlastně nezbylo a
muselo to tak zákonitě dopadnout. Vychlastat si mozek, zdravý selský rozum i zbytky soudnosti. Ale
hlavně pozbýt pokoru a dobrotu ze srdce a toleranci k názorům druhých.  
 Jak říká klasik: Komu není shůry dáno, v apatyce nekoupí .. 
 A že ,nepít nestačí, je víc jasné každému, kdo sem jenom nakoukne.. 
Tvoje příspěvky jsem vždy četla se zatajeným dechem a snadno chápu , že duševní chudáky nemohli
nechat v klidu a tak se Ti pomstili. A nejen tobě . Takhle zatočí s každým. 
Já už sem dávno nepíšu. Viděla jsem tady tvůj email, tak jestli můžu se ti ozvu.. 
Kiro,ty dobrá duše, měj se krásně a ser tady na ně. 
PS: Stopko zkus to za mě určitě JO.
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============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 25/09/2015 15:33
_____________________________________

Dnes Tv Barrandov Plus, 22,10 hod., České milování, O lásce alkoholické.A máte hned další  téma k
nadávkám.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 25/09/2015 15:58
_____________________________________

Proč mám pocit,že si v těch hádkách libujete Vy ??? Dobře, dala jste si zde reklamu na pořad,ve kterém
účinkujete, už jste to tady prezentovala mockrát.  A proč by to jako měl být důvod k nadávání
??Nechcete už toho vážně nechat?Už je to fakt přes čáru,jak vy se chováte. Otrávíte už kde koho.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Stopka - 25/09/2015 16:09
_____________________________________

Já to na ten měsíc na zkušebku ráda zkusím, určitě když to nevyjde, tak mě nikdo neukamenuje. 
Nevím jestli musím mít k tomu nějaké extra svolení od majitele stránek, nebo to prostě domluvíme takhle
zde mezi náma. -To poprosím o radu Líbu, protoře to dělala dosud, takže bude vědet. Děkuji za radu
předem))Jde o to, že se jedná pouze o moderování a nějakou tu slušnost zachovat, něco jako zvědavý
invalida Karásek z Cimrmana, tak bych si asi představovala top moje vměšování se do pokecu. 
Myslím, že někteří mě pak v oblibě mít nebudou, ale já i přesto k nikomu zde nezachovávám zášt a i
potom ne. Přeci je to jenom o dikskutování, někdy to sklouzne mimo téma, ale pokud je to v rámci
slušnosti, tak o nic nejde.  
Líbo mohla jsi to hodit , do fora oledně filmu, je na to extra rubrika. 
Někteří s Vás se k tomu mému moderování nevyjádřili a chodí sem dost často, tak nevím zda jo, či ne?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Stopka - 25/09/2015 16:11
_____________________________________

No, jo ty moje překlepy, příště si to pohlídám, snad to lze přelouskat.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anonym - 25/09/2015 16:16
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_____________________________________

Tak už to vem kurnik, nezavděčíš se stejně všem a větší nával bývá až večer. Třeba si i počteme skvost
bohužel naší Jane, ta tě jistě podpoří  ;)  :)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Stopka - 25/09/2015 16:32
_____________________________________

Co se týče Vladimíra, nevím jestli to zde ještě čte, tak prostě tady napsal a uvedl svoji zkušenost. Možná
místo podezíravosti stačilo hodit jeho mejl, co zde uvádí do googlu a máte o trošku větší přehled.   
Názor si udělejte každý sám, svůj Vám neřeknu. 
Jestlli někomu pomůže od chlastu, tak je to fajn, ale souhlasím s tím, že tapetovat zde nemusí.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil anonym - 25/09/2015 16:48
_____________________________________

No asi paranoidním jako Ja a Jane, ale džejn, Alena mi připadají jako Vladimir. Kdyžak napiš ci ti od
džejn přišlo, když ptáčka lapajííí, pěkně mu zpívajííí 

Uč se Stopko, klidně i blokování, NĚKDO to dělat MUSÍ 

Sleduju počet návštěv do vlákna a mění se to velkým tempem, většina čte, ale málokdo píše. Jako na
novinky.cz  :laugh:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jane - 25/09/2015 17:48
_____________________________________

Jasně,že podpoří! Stopka má totiž můj respekt.  
Good luck, Stopko;-)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 25/09/2015 18:10
_____________________________________

Většina solidních internetových diskuzí má své moderátory /a/. Mají své pravomoci a rozhodně "pracují"
v souladu s administrátorem a majitelem webu.

============================================================================
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Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Petr - 01/10/2015 07:28
_____________________________________

Liba napsal: 
Kira lhala, pa doktor jí vůbec nepsal, normál!!!A Stopko, napiš panu doktorovi, prosím, asi s tebou bude
souhlasit, vysvětlila jsem mu, proč tu nemohu hlídat! 

Nic mi potom moc není, nechci zas zapalovat ohně a píšu to i tam kde asi nemám, ale jak to dopadlo,
kdo lhal, KIRA? Mně se po těch letech tomu jaksi nechce věřit, byla ještě tak přesvědčivá...

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 01/10/2015 07:41
_____________________________________

jak jsem pochopila, Kira se k tomu vyjádřit nemůže, jelikož je zablkovaná

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 01/10/2015 08:02
_____________________________________

Kdo teda lže, pan doktor?

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Liba - 01/10/2015 08:07
_____________________________________

Nedávno psala z mobilu.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil alas - 01/10/2015 08:51
_____________________________________

Liba napsal: 
Kdo teda lže, pan doktor? 
Líbo, pan doktor sám nám tu o blokaci Kiry ještě nic nesdělil. A protože mě taky hodně zajímalo, jestli
teda zablokovaná je a proč, zeptala jsem se a poprosila, jestli by mohl situaci vyjasnit přímo na fóru. Kira
zablokovaná skutečně je, ale možná bude i odblokovaná. Věc se řeší, tak do týdne by mělo být jasněji.  

Zapalovat ohně taky nechci a původně jsem ho požádala o svolení ke zveřejnění téhle infomace (které
zatím nemám), ale po tomhle jsem se neudržela. Víc se k tomu ale vyjadřovat nehodlám, a prostě si ten
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týden počkám.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 01/10/2015 09:00
_____________________________________

Alas dík za info, taky si počkám . kira byla přínosem pro tento web a na důvody její blokace jsem docela
zvědavá.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Kira - 01/10/2015 10:03
_____________________________________

Ahojte, nechcela som zatial pisat, kedze to este riesim s panom doktorom,ale ako dovod blokacie som
sa dozvedela urazanie ostatnych. Tak si urobte nazor Vy, ci ja som urazala ostatnych? Neviem je mi z
toho dost smutno, zda sa mi to cele nefair.Kolki tu naozaj urazali a nikoho nezablokovali a ako najhorsi
pripad zablokovali  mna. Ale ma to aj pozitivnu stranku, z toho pocitu bezmocnosti som zacala strajkovat
a to tak, ze som prestaa fajcit. Takze uz tyzden je zo mna okrem abstinenta aj cerstvy nefajciar☺ 
Inak pan doktor mi okrem ineho aj napisal, ze dostal velmi vela emailov od Vas, kde ste mi vyjadrili velku
podporu. Vsetkym Vam dakujem krasne a drzte sa☺

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Milena - 01/10/2015 10:31
_____________________________________

ehm, já nepíšu téměř vůbec, ale ten váš virtuální život moc prožívate 
k vůli fóru se tak hádat a psát tolik mejlů vrchním... 
založte si diskuzi názvem třeba Kvokárna- pardon, a pište si připomínky ke druhým tam 
jinak díky za tento web, moc to pomáhá tady číst a vesměs nejste špatní jak píše Jájapája své postřehy 
 :)

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Jájapapája - 05/10/2015 07:49
_____________________________________

Milena napsal: 
ehm, já nepíšu téměř vůbec, ale ten váš virtuální život moc prožívate 
k vůli fóru se tak hádat a psát tolik mejlů vrchním... 
založte si diskuzi názvem třeba Kvokárna- pardon, a pište si připomínky ke druhým tam 
jinak díky za tento web, moc to pomáhá tady číst a vesměs nejste špatní jak píše Jájapája své postřehy 
 :) 
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Mileno, moc sem nepíšeš, kritizuješ tady kvokárnu, ale na závěr svého příspěvku jsi taky neopomněla
trošku zakvokat, viď? :laugh:

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Kira - 06/10/2015 01:35
_____________________________________

Takze hlasim sa znovu do sluzby :)  

Nastalo slubovane odblokovanie, pan doktor mi sice nevysvetlil dovod mojej blokacie, ale na zaklade
nasej komunikacie a aj Vasich emailov svoje rozhodnutie prehodnotil a zmenil svoj nazor. 

Nebudem sa uz viac k tejto teme vraciat, len by som este rada napisala, ze vsetko sa deje z nejakeho
dovodu. Takze aj ked som moju blokaciu dodnes nepochopila, prave na zaklade mojej blokacie sa to tu 
zmenilo, kedze Stopka sa to rozhodla prevzat po Libe a ako zatial pozorujem, vedie to tu velmi dobre. 

Takze Stopka drzim palce a verim, ze teraz vdaka tvojmu moderovaniu, uz toto forum bude fungovat tak,
ako sme si to vsetci zelali uz velmi dlho.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Aneta - 06/10/2015 06:48
_____________________________________

kiro, vítej.....asi ten incident byl k "něčemu" dobrý a začíná to tady fungovat konečně normálně.

============================================================================

Re: Přiznal jsem si bezmocnost nad alkoholem-ŽIJI!
Vložil Eva - 08/10/2015 16:20
_____________________________________

Vladimir napsal: 
Dobry den 
Jmenuji se Vladimír-je mne 55 let.Od svých asi 16.let jsem začal pít alkohol a vždy se opíjel do
němoty.Z počátku jsem snesl málo alkoholu,bylo mne špatně od žaludku ,celková nevolnost.Od mládí
jsem se sanžil hodně sportovat,ale když se šlo na zábavu ,já se tam vždy opil.Proč?Ptám se dnes.Byl
jsem více veselý,v okamžiku opíjení se ,jsem měl super pocit uvolnění ,bylo mne všechno jedno,ve
stavu opilosti jsem chtěl ,ab yto nikdy neskončilo.Moje rána byla ,ale krutá,myslel jsem ,že je to můj
konec.Bylo mne šíleně špatně.Sliboval jsem si,že už se nikdy takhle neopiju.Sportoval jsem
,pracoval,přišel víken a já skončil stejně,zábava,opití se ,hnudné ráno.A tak to šlo do mých 40.let.Byl
jsem dvakrát ženatý,první manželství skončilo velice brzy,kvůli mému pití alkoholu,druhé manželství
skončilo po 7.letech.Přišel jsem o rodinu,o domov ,o možnost být každý den se svými 2.syny.V roce
1998 jsem padl na své psychycké DNO,kdy jsem už byl totálně ba pokraji smrti,ano,bylo to
tak.Nechtěljsem umřít a asi z pudu sebezáchovi jsem vyhledal sám pomoc na psychyatrii. 
Nastoupil jsem do léčebny .Můj život se mne změnil o 180stupňů pozitivně.16.rokem se učím být
střízlivý .Je to super život.Nabízím osobní setkání těm,kteří si přiznali bezmocnost nad
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alkoholem,drogami,geamblerství,nebo jinými návykvými látkami.Já jsem musel přijmout pomoc ,aby
mne bylo pomoženo.Bydlím v Plzni -můj skype je vladimir.arabasz2  
emai.je 5tibet@seznam.cz  mob.702516911 
Chci vám říci,že cesta bez závislosti existuje ,jen za předpokladu,že tou cestou chci jít. 
Těším se na vás -Vladimír-žiji s třídavě již 9 let v Londýně a v Plzni-zvládám tento život proto,že jsem
nastoupil cestu bez závislosti na omamných látkách(alkohol-drogy-geamblerství a podobně)Osobní
setkání nabízím všem druhům závislosti! :cheer: 

Chtěla jsem toho pána zkontaktovat, ale marně, telefon říká, že neexistuje, na e-maily neodpovídá,
skype taky žádná odezva. Ví o něm někdo něco?

============================================================================
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